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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezi-e a Kormány a támogatási rendszer átgondolását a rászoruló
családok életszínvonalának folyamatos csökkenése nyomán? " címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth
Mónika Szociális és Munkaügyi Miniszter Asszonyhoz .
A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Kormány eddigi megszorító intézkedései sok család esetében nem a kívánt
stabilitást, sokkal inkább a létbizonytalanságot erősítették . A támogatási
rendszer megváltozásával sok család nem tudta a korábbi formában igénybe
venni a közétkeztetést, a kistelepülések gyermekei pedig több területen is
hátrányba kerültek városi társaikkal szemben . A kis iskolák ellehetetlenítése
nyomán a falvakban egyre kevesebb pénz marad tehetséggondozásra, felkészítő
szakkörökre. A hátrányos helyzetű gyermekek támogatását célzó pályázatokba
bekapcsolódó intézmények több havi késéssel kapják meg az elnyert összegeket,
komoly gondok vannak az Útravaló Ösztöndíjprogram és a Tanoda program
körül is. Ezek után jogosan tarthatunk attól, hogy az elvonási rendszerben
tervezett változtatások - a jövedelemadóztatásban a kedvezmények szűkítése, az
ún. kisadók felváltása érték alapú ingatlanadóval, valamint az ún. egyszerűsítés -
megfelelő differenciálás hiányában tovább rontanák a gyermeknevelés
feltételrendszerét, tovább csökkennének a születésszámok és olyan családokat is
a szegénységi küszöb alá sodornának, akik mindeddig önerőből tartották el
magukat, iskoláztatták és gyógyíttatták gyermekeiket .
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Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Terveznek-e további változtatásokat a támogatási rendszerben, amelyek
érinthetik a gyermeket nevelő családokat?

•

	

Figyelembe kívánják- venni egy esetleges ingatlan adó esetében az
eltartott gyermekek számát?

•

	

Megmarad-e legalább a jelenlegi formájában a gyermekekhez kötött
adókedvezmény?

• Egyeztettek-e a koalíciós szerződés megkötésekor a nagycsaládosok
képviselőivel, mielőtt aláírták az őket is súlyosan érintő
megállapodásukat?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . augusztus 16 .

Erdős Norbert
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